
Valtuustoaloite Ruoveden urheilukeskuksen huoltorakennuksen remontista

Ruoveden urheilukeskus on tärkeä liikunta- ja tapahtumapaikka kuntalaisille, koululaisille, 
urheiluseuroille ja muille harrastajille. Alueella järjestetään vuosittain useita tapahtumia, joihin 
osallistuu suuri määrä kävijöitä niin Ruovedeltä kuin lähikunnistakin.

Huoltorakennuksen kunto ei kuitenkaan vastaa enää tapahtumien ja käyttäjien tarpeita. Erityisesti 
wc-tilat ovat erittäin huonossa kunnossa. Naisten wc-tilojen ongelmat ovat olleet toistuvia: olen 
itse ollut järjestämässä koiranäyttelyä urheilukeskuksessa yli kymmenen vuoden ajan, ja lähes joka 
vuosi wc-tiloissa on ilmennyt puutteita. Viime vuonna ainakin yksi kolmesta wc-pöntöstä oli rikki, ja 
viimeisimmässä tapahtumassa myös vessakoppien ovet olivat rikki. Parhaina vuosina 
koiranäyttelyyn on osallistunut lähes 3000 henkeä, joten tilojen riittävyys ja toimivuus ovat 
tapahtuman onnistumisen kannalta olennaisia.

Alueella on myös jäähalli, mutta sielläkään ei ole inva-wc:tä. Esteettömyyden puute on nykypäivänä 
merkittävä epäkohta, joka rajoittaa vammaisten ja liikuntarajoitteisten henkilöiden 
osallistumismahdollisuuksia eri tapahtumiin.

Esitän, että Ruoveden kunta käynnistää pikaisesti Ruoveden urheilukeskuksen huoltorakennuksen 
peruskorjauksen suunnittelun ja toteuttaa remontin, jossa wc- ja huoltotilat päivitetään 
nykyvaatimuksia vastaaviksi. Samalla tulee varmistaa esteettömyys sekä huoltorakennuksessa että 
jäähallin tiloissa. Erityistä huomiota on kiinnitettävä hygieniaan, tilojen toimivuuteen suurissa 
yleisötapahtumissa sekä kaikkien käyttäjäryhmien yhdenvertaiseen palveluun.
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